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Verslag overleg met dhr. Leon van der Elsen, gemeente Venlo 
 
Datum   : 19 november 2021 
Plaats   : Ontmoetingsruimte Crescendo 
Aanwezigen  : Kees Joosten, Toon Geurts, Jo Sevriens 

   
Afgemeld m.k.  : Jan Boonen 
Afwezig z.k.  :  
Gemeente Venlo :  
 

Onderwerp Omschrijving 
1. Opening 
 

Kees heet Leon van harte welkom. Jan Boonen is helaas verhinderd, vrijdag is zijn vrije 
dag. Goed dat Leon weer voor ons een luisterend oor heeft. Jo Sevriens is uitgenodigd 
omdat hij de buitenruimte goed kent. Jo is een van de mensen van Crescendo die 
wekelijks zwerfafval opruimen. Daarnaast ook groenafval als dit de doorgaande paden 
belemmert. Fijn dat deze bewoners onze omgeving meehelpen netjes te houden. Leon 
beaamt dit omdat het altijd goed is als bewoners een steentje bijdragen om de 
leefomgeving leefbaar te maken en te houden. 
Er is geen agenda gemaakt. 

2. Beplanting boomspiegels 
en achter de heggen 

In het vorig overleg, waar Jan Boonen van de gemeente Venlo ook bij aanwezig was, is 
besproken om andere beplanting (sneeuwbes) aan te leggen. Jo geeft aan dat dit geen 
goed idee is. Hij is van mening dat de sneeuwbes te hoog wordt en een rommelige 
indruk geeft, omdat er ook veel onkruid tussen groeit. De huidige beplanting 
(maagdenpalm) is prima mits goed onderhouden. Het blijkt dat de mensen van de 
gemeente die komen schoffelen niet altijd zorgvuldig te werk gaan. Daardoor wordt niet 
alleen onkruid maar ook de maagdenpalm bij het schoffelen geraakt en opgeruimd. Als 
hier beter naar wordt gekeken is de maagdenpalm mooier dan sneeuwbes. Leon 
bespreekt dit met Jan Boonen. 

3. Snoeien wilgen en 
heggen 

Snoeien wilgen: na het snoeien zijn de takken geruime tijd blijven liggen. Omdat de 
takken op de doorgaande paden lagen heeft Jo deze opgeraapt en op een andere plek 
gelegd. Daardoor was er voor wandelaars met een beperkt (of geen) 
gezichtsvermogen, of die minder goed ter been zijn geen overlast meer. Het kan zijn dat 
de takken niet direct afgevoerd kunnen worden maar het is dan zaak dat ze tijdelijk op 
een plek gelegd worden waar men er geen overlast van ervaart. 
Snoeien heggen: ook hier blijft vaak het snoeiafval lang liggen. Verder is vaker 
gevraagd om van de voren aan te kondigen wanneer de heggen gesnoeid worden. Dan 
is het handig als er geen geparkeerde auto’s staan. Dit heeft twee voordelen: 

1. De auto’s worden niet beschadigd 
2. De mensen die het snoeiwerk doen kunnen beter bij de heggen en het 

snoeiafval kan beter opgeruimd worden. 
Het voorstel is om een paar dagen van tevoren door middel van een bord aan te 
kondigen dat de heggen gesnoeid worden en er geen auto’s geparkeerd mogen 
worden. 

4. Talud gedeeltelijk aan de 
Professor Gelissensingel 
en paadje langs de 
elektriciteitskast 

Weer wordt opgemerkt dat het talud tussen Crescendo en de Molensingel niet goed 
wordt onderhouden. Vaak stopt het hier. Dit geldt ook voor het onkruid weghalen langs 
het fietspad. Leon en Jo gaan dit ter plekke bekijken en hier foto’s van maken. Leon 
bespreekt dit met Jan Boonen. 
Bij de trappen nabij de elektriciteitskast wordt niet de bestrating gevolgd maar wordt een 
afkorting genomen en is een zogenaamd olifantspaadje gecreëerd. Gevraagd wordt of 
dit niet bestraat kan worden omdat bij regenweer het een modderpaadje is en de 
mensen er toch gebruik van blijven maken.  
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5. Bladafval van de wilgen De wilgen beginnen weer hun blad te verliezen. De bladzuiger van de gemeente komt 
hier niet, terwijl het toch openbare ruimte is. Dit zal in verband met de kosten 
waarschijnlijk ook niet gebeuren. Leon stelt voor dat een accublazer ter beschikking 
wordt gesteld zodat vrijwilligers van Crescendo de bladeren bij elkaar kunnen blazen. Er 
is dan ook voor de wandelaars geen gevaar dat zij uitglijden over de bladeren. De 
bladzuiger van de gemeente hoeft dan maar een paar keer te komen om de bladhopen 
op te zuigen. 

6. Stenen fauteuils aan het 
fietspad tegenover 
Crescendo 

In de stenen fauteuils bleef na regenweer altijd water staan, zodat de banken niet 
gebruikt konden worden. Op verzoek zijn er nu gaten in geboord, zodat het water eruit 
kan en wandelaars er even plaats kunnen nemen. Hier wordt dan ook regelmatig 
gebruik van gemaakt. Helaas laten mensen ook rommel achter. Volgens Leon is het 
bijplaatsen van een afvalbak geen optie in verband met meerkosten ledigen van de 
afvalbak. Voorgesteld wordt om de afvalbak die bijna aan de Maas staat te verplaatsen 
naar de stenen banken. Het voordeel is dat het voor de ophaaldienst veel tijd scheelt 
omdat niet meer helemaal naar beneden gereden hoeft te worden en de rommel bij de 
banken in de bak kan. 

7. Parkeren rond Crescendo Het wordt steeds drukker met auto’s rond Crescendo. Dit als gevolg van de nieuwbouw. 
Het is voor Bewonerscommissie Crescendo niet duidelijk hoe het parkeren is geregeld. 
Zo staan er veel auto’s in de Hamelstraat, wat lastig is voor de gebruikers van de 
parkeergarage. Gaandeweg het gesprek komen meer onduidelijkheden naar voren wat 
het parkeren betreft. Leon kan de vragen niet beantwoorden. Afgesproken wordt om 
hier een apart overleg voor te plannen, waarbij Leon de parkeerdeskundige van de 
gemeente zal uitnodigen. Vragen zijn: 
- Hoe is het betaald parkeren geregeld? 
- Mag je buiten de parkeervakken parkeren? 
- Kan aan de invalideparkeerplaats een tijdslimiet worden gebonden? Nu staat er 

soms een heel weekend dezelfde auto. 
- Als er kienen is staat het helemaal vol met auto’s. 
- Hoe wordt er gehandhaafd? 
- Is er wel voldoende parkeergelegenheid voor alle bewoners, zeker nu er twee flats 

bij het Stadskantoor bijkomen? 
- Er is sinds de nieuwbouw klaar is een doorgaande route van de parkeerplaats 

Molensingel naar Via Crescendo ontstaan, wat niet handig is 
8. Banken rondom 

Crescendo en afvalbak 
Aan de Gelissensingel staat nu een bank. Daar wordt bij goed weer veel gebruik van 
gemaakt, omdat het een mooie plek is om te zitten en te kijken. Het zou fijn zijn als er 
een bank bijgeplaatst kan worden. Langs de Jeu de Boulebaan staat een aantal banken 
die nauwelijks gebruikt worden. Hiervan zou er een naar de voorzijde verplaatst kunnen 
worden. Tevens hebben de banken weer onderhoud nodig. Leon gaat na wat mogelijk 
is. 

9. Sneeuwruimen Gevraagd wordt wat de gemeente hierin kan betekenen. De weg tussen Nedinsco en 
Crescendo is een openbare weg. Aangezien er veel autoverkeer is wordt de sneeuw 
snel tot een ijsbaan gereden. Er is dan geen fatsoenlijk pad waar de bewoners van 
Crescendo, voornamelijk ouderen, naar buiten kunnen zonder uit te glijden met kans op 
breuken. Zowel het naar de afvalcontainers lopen, als naar de winkel gaan wordt dan 
erg moeilijk. Leon vraagt na wat mogelijk is. 

10. Tot slot Leon en Jo gaan samen ter plekke bekijken wat besproken is en waar mogelijk actie 
ondernomen kan worden. Leon maakt hiervan foto’s. 
Jo maakt van de gelegenheid gebruik om de collega van Leon die wekelijks de afvalbak 
komt legen een compliment te maken. Deze mijnheer doet dit niet alleen keurig maar is 
als het nodig is ook zeer behulpzaam met het opruimen van het zwerfafval. Het is fijn 
dat hij dit doet, dit geeft animo voor de bewoners die regelmatig het zwerfafval 
verzamelen. 

 


